
SPHKs Rasklubb för siberian husky 

RAS arbete 2011 

Under 2011 har vi samlat in nytt material för att kunna revidera och tillföra vårt RAS ny och 

uppdaterad information. Sammanställningen är påbörjad men är ännu ej helt färdig.  

Vi har haft problem med att ingen frivillig/a i klubben har velat jobba med RAS. Det har legat på 

styrelsens ansvar, och där är man redan belastad med mycket andra arbeten, så RAS arbetet har letts 

av ordförande Pernilla West men gjorts i mån av (fri)tid. 

Under fjolåret satt vi upp målet att bilda en avels komittee, den posten har ej varit tillsatt på flera år 

– Vi lyckades med detta och där finner vi nu Brenda Golverdingen och Elin Mattsson. Vilket vi är glada 

och tacksamma för.  

I ett första led har vi skickat Brenda Golverdingen på en SKK utbildning för avelsfunktionärer under 

en helg i april 2012. Vi var än en gång den enda rasklubben från SPHK som deltog på ett arr. av SKK.  

Styrelsen skall skicka in den reviderade RAS så snart den är färdig och sedan övergår ansvaret för 

nästkommande revideringar till avels kommitté. Vi tror och hoppas att detta kommer att bli mycket 

mer lättarbetat i framtiden om översyn görs årligen och under en fast och varaktig ledning.  
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